
Achterban bijeenkomst VBC-HNK 
Thema waterplanten 
 
Op de achterbanbijeenkomst van VBC-HNK op 13 juni zijn verschillende HSV’s, HHNK en 
MidWest bij elkaar gekomen om het thema waterplanten vanuit verschillende invalshoeken 
te bespreken. 
 
De afgelopen jaren is er een sterkte toename van het aantal waterplanten. Waterplanten zijn 
een belangrijk onderdeel van een levendig ecosysteem onderwater, echter de toename van 
waterplanten maakt veel stedelijk water ontoegankelijk voor de hengelsport. Er zijn deze 
avond verschillende presentaties gegeven, zowel uit de optiek van het Hoogheemraadschap 
als vanuit de hengelsport. 
 
VISparel dé oplossing? 
De wensen verschillen, maar is een VISparel kan de oplossing zijn. Een VISparel is een goed 
toegankelijk en bevisbaar water met een goede kans op een leuke vangst. Om een VISparel 
te kunnen realiseren dienen gemeente, waterschap en HSV maatwerkafspraken te maken 
over het onderhoud en maaibeleid op het betreffende water. De VBC gaat de mogelijkheden 
onderzoeken om meer VISparels te realiseren. 


